
  

聚会时间表 Weekly Meetings 
星期 
Date 

时间 
Time 

聚会 Event 地点 Venue 联络人 Contact 

一 
Mon 10:30 

粤语查经班 
Cantonese Bible Study 

教会屋 
Church House 

罗李元带姊妹 Sis. Yuen Tai 
Law  07830999950 

三 
Wed 

19:00 
学生团契 

Student Fellowship 
教会屋 

Church House 
石凌姊妹 Sis.Karen Shi 

07894230979 
四 

Thu 19:00 
粤语查经班 

Cantonese Bible Study 
教会屋 

Church House 
温康妮姊妹 Sis. Connie 
Woon 07828012727 

隔周五 
Every 

other Fri 
10:30 

祷告会 
Prayer Meeting 

教会屋 
Church House 

罗李元带姊妹 Sis. Yuen Tai 
Law  07830999950 

五 
Fri 19:30 

英语查经班 
English Bible Study 

教会屋 
Church House 

Sis. Stella Liang 
07906592835 

日 
Sun 

10:30 
国语查经班 

Mandarin Bible Study 
教会屋 

Church House 
韦信良弟兄 Bro. Bob Wei 

07909545834 
日 

Sun 13:30 
主日崇拜 

Sunday Service 
Sunbridge 

Road Mission 
房新民弟兄 Bro. Kenneth 

Fong 07763060822  
日 

Sun 13:30 
主日学 

Sunday School 
Sunbridge 

Road Mission 
Sis. Margot Williams  

01274678174 

日 
Sun 

16:00 
祷告会 

Prayer Meeting 
Sunbridge 

Road Mission 
罗李元带姊妹 Sis. Yuen Tai 

Law  07830999950 

会务报告 announcements: 

1.  上周主日崇拜出席人数 Last Sunday Service Attendance: 59 

2. 上周奉献总额 Last Week’s Total Offering: £190 

3. 在农历新年 2 月 14 日 1:30pm 将会举行特别福音佈道会。请为一些你可以邀请的朋友祈祷您和邀

请他们参加。佈道会之后将会有食物和点心来庆祝活农历新年.如果你可以提供使一些食物， 请跟

Johnny Sun 联系。There will be a Chinese New Year Special Gospel Service on Sunday 14 Feb at 1:30pm at 

Sunbridge Road Mission. Please pray for some one you may invite and bring to this meeting. There will be special 

food & refreshment provided for the New Year celebration after the meeting.If you can make some food , please 

contact Johnny Sun. 

4. 在 Youth Hall有一个为海地地震凑款的收集箱。欢迎大家捐款来支持救援工作。如果您是纳税人，

请填写一份 gift aid form和交给Johnny Sun.。There is a collection box in the youth hall for the Haiti earthquake 

disaster fund. Please feel free to donate to support the aids work. If you are a tax-payer, please fill in a gift aid form & 

hand it to Johnny Sun. 

 

 

 

 

 

 

Sunbridge Road Mission, Gaynor Street, Bradford, West Yorkshire, UK BD1 2LF 

网址 Web Site: www.bradfordccc.org      电邮 E-mail: info@bradfordccc.org 

Charity number: 1097657 

 

教会主席 Church Chairman: 房新民弟兄 Bro. Kenneth Fong 

陈月明牧师 Rev. Irene Chan (电话 Tel: 07930241998) 

教会屋 Church House: 8 Ashgrove, Great Horton Road, Bradford, UK BD7 1BN 

电话 Telephone: 01274 735682 

 



 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

主日事奉轮值表 Sunday Service Duty Rota 
 24/01/2009 31/01/2009 

主席 Chairman 房新民弟兄 Bro. Kenneth Fong 李士昇弟兄 Bro. Shing Li 

敬拜 Worship 何汉彬弟兄 Bro. Benjamin Ho 张国威弟兄 Bro. Kevin Cheung 

司琴 Pianist 罗智行弟兄 Bro. Ben Law 张結桃姊妹 Sis. Grace Cheung 

讲道 Speaker  陈月明牧师 Rev. Irene Chan 陈月明牧师 Rev. Irene Chan 

圣餐  Communion - - 

育婴室 Creche Christina 
Yun Yun 

Kevin 
Yuk Fun 

主日学幼儿班  
Sunday School Infant 

Hui Hui Grace 

主日学初班  
Sunday School Junior 

Lucy Jim 

主日学中班  
Sunday School 
Intermediate 

Stella Stella 

圣经班 
Bible Class 

Communion In Service 

茶点主持  
Tea Fellowship Chair 

李家強弟兄/韦信良弟兄 Bro. 
Victor Lee/ Bro. Bob Wei 

孙定福弟兄/房新民弟兄 Bro. 
Johnny Sun / Bro.  Kenneth Fong 

茶点预备Tea  
Fellowship Preparation 

何汉彬弟兄/王晶晶姊妹 Bro. 
Benjamin Ho/ Sis. JingJing Wang 

房新民弟兄/蒋桂珍姊妹 Bro. 
Kenneth Fong / Sis. Alice Fong 

22 44 // 00 11 // 22 00 00 99   

感恩与祷告 Thanksgiving and Prayers: 若有需要代祷的事项，请联络罗李元带姊妹，带到祷告小组一

同代祷。Anyone who has prayer needs please contact the Prayer Meeting Group - Sis. Yuen Tai Law.  

1. 请为在海地的受害者和救援行动祷告。Pray for the aid operation and the victims in Haiti. 

2. 请为农历新年特别福音佈道会祷告。Pray for the Chinese New Year Special Gospel meeting. 

【问１】人的主要目的是什么？ 

【 答 】人的主要目的就是荣耀神，永远以祂为乐。 

这里指出人生的两个本分。Ⅰ、荣耀神。Ⅱ、以神为乐。 

什么是荣耀神呢？ 

荣耀神包括四方面：1、景仰祂；2、赞美祂；3、爱祂；4、顺服祂。这是我们为了天堂每年所当

付的房租。 

1、景仰神。荣耀身是让神在我们的思想中居首位，用我们的思想尊荣祂。"惟你--耶和华是至

高，直到永远"（诗九十二 8）。"你被尊崇，远超万神之上"（诗九十七 9）。在神里面涵盖所有

令人感到奇妙和喜乐的美；这些美就和构成星座的美丽星星一样的多；祂是一切存在的起源

（prima causa），也把祂的一些荣耀赏赐给所有的受造物。当我们景仰神，我们就在荣耀神；

景仰神的属性，就是祂本体散发的光芒；景仰神的应许，就是祂白白恩典的契约，也是内藏重价

珍珠的属灵宝盒；也景仰神用智慧和大能创造世界的作为，就是"……祂指头所造的天"（诗八

3）。荣耀神就是：有景仰神的思想；以神为最完满的，并只在神这磐石上寻找钻石。  

摘自《系统神学》一章，一节，汤姆·华森 著 

Q-I: WHAT IS THE CHIEF END OF MAN? 

A: Man’s chief end is to glorify God, and to enjoy him for ever. 

Here are two ends of life specified. 1: The glorifying of God. 2: The enjoying of God.    

What is it to glorify God? 

Glorifying God consists in four things: 1: Appreciation, 2. Adoration, 3. Affection, 4. Subjection. This is 

the yearly rent we pay to the crown of heaven. 

[1] Appreciation. To glorify God is to set God highest in our thoughts, and to have a venerable esteem 

of him. Psa 92:8. ‘Thou, Lord, art most high for evermore.’ Psa 97:9. ‘Thou art exalted far above all 

gods.’ There is in God all that may draw forth both wonder and delight; there is a constellation of all 

beauties; he is prima causa, the original and springhead of being, who sheds a glory upon the creature. 

We glorify God, when we are God-admirers; admire his attributes, which are the glistering beams by 

which the divine nature shines forth; his promises which are the charter of free grace, and the spiritual 

cabinet where the pearl of price is hid; the noble effects of his power and wisdom in making the world, 

which is called ‘the work of his fingers.’ Psa 8:3. To glorify God is to have God-admiring thoughts; to 

esteem him most excellent, and search for diamonds in this rock only. 

[Extract] A Body of Divinity by Thomas Watson 
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